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Sammanfattning 

Ö M har till stadsdelsnämnden inkommit med ett medborgarförslag 

om att staden ska anlägga en skateboardpark under 

tunnelbaneviadukten i Svedmyra. Förvaltningen anser att det är 

lämpligare att satsa resurser på att utveckla skateboardparken i 

Högdalen och att platsen som åsyftas i medborgarförslaget ses över 

för annan användning. 

 

Bakgrund 

Ö M har till stadsdelsnämnden inkommit med ett medborgarförslag 

om att staden ska anlägga en skateboardpark under 

tunnelbaneviadukten i Svedmyra.  

 

Ärendet 

Ö M föreslår i medborgarförslaget att staden anlägger en mindre 

skateboardpark under tunnelbaneviadukten längs Tussmötevägen i 

Svedmyra. Ö M tänker sig en mindre, lekfull park för barn och 

vuxna med lägre böjar och bifogar förslag på liknande parker runt 

om i landet.  
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Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av Lokal- och stadsmiljöenheten. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen är positiv till att någonting görs med platsen som 

avses i medborgarförslaget. Det är en miljö som idag är grå och trist 

och som det är svårt att få någonting att växa ordentligt på. 

Förvaltningen tror dock inte platsen är den lämpligaste för just en 

skateboardpark. Det är relativt låg takhöjd i en stor del av området 

så eventuella anläggningar skulle antagligen behöva grävas ned en 

bit i marken. Miljön, intill en trafikplats och under 

tunnelbanespåren, är troligen inte heller den mest lämpliga för att 

anlägga en plats där barn ska vistas. Därtill har staden för några år 

sedan anlagt en stor skateboardpark i Högdalen, tre 

tunnelbanestationer bort från Svedmyra.  

 

Förvaltningen anser att det är lämpligare att satsa resurser på att 

utveckla skateboardparken i Högdalen och att platsen som åsyftas i 

medborgarförslaget ses över för annan användning. 

 

Bilagor 

1. Medborgarförslag från Ö M om skateboardpark i Svedmyra 


